
Saksprotokoll i fylkestinget - 12. og 13.06.2018  
 
Fylkesordførar svarte slik: 
 

«Det vil teknisk vera rimeleg enkelt å byte såpeprodukt til eit som ikkje er tilsett parfyme.  
 
Eigedomsavdelinga vil i samarbeide med BHT undersøk om det er såpeprodukt tilgjengeleg som 
er tilfredstillande og komma attende med ei melding om kostnader og anbefalingar.» 

 


